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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részér e

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

»Élelmiszerbiztonság következmények nélkül?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Gráf József földm űvelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Európai Unió 2008/921/EK határozata értelmében tilos a Kínából származó vagy

szállított, tejet, tejtermékeket, szóját vagy szójából készült terméket tartalmazó, a csecsem ők

és kisgyermekek különleges táplálkozási céljaira szánt termékek Közösségbe történ ő

behozatala . A tagállamoknak a piacon fellelhető valamennyi ilyen terméket haladéktalanul ki

kell vonniuk a forgalomból és meg kell semmisíteniük .

Magyarországon először a 2004. évi 52-es számú FVM rendelet szabályozta a külföldr ől

érkező állati eredetű élelmiszerek vizsgálatát, majd ez a rendelet törvényi szintre emelkedett

2008-ban.(46/2008.) Eszerint a Magyarországra importált állati eredetű élelmiszereket a

Magyar Élelmiszerbiztonsági Hivatal regisztrálja, és vizsgálja át.

Gőgös Zoltán államtitkár úr interpellációmra adott válaszában elismerte, hogy a felelős

hatóság figyelmét elkerülte a melaminnal szennyezett tejital, holott az mindvégig az érintett

áruház polcain megtalálható volt . A válaszból az is körvonalazódott, hogy az ellenőrzés

csupán a polcokról történik, holott a regisztrációból ki kellett volna derülnie, hogy tiltott ár u

van készleten .

Kérdéseim tehát a következ ők :

• Hogyan történik az élelmiszerek ellen őrzése?



• Az Uniós határozatot követően történt-e hatósági felszólítás a kereskedelmi egysége k

felé?

• Van-e a rendszerben ellenőrzés, hogy az elő írásokat betartják, illetve végrehajtják-e ?

• A Szegeden talált melaminos tejitalon kívül volt-e, van-e az ország területén olya n

termék, amit le kellett volna venni a polcokról ?

• A mulasztást szankcionálták-e és ha igen, milyen eszközökkel? A z

élelmiszerbiztonságot tekintve a jövőre nézve tervez-e valamilyen szigorítást?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2009 . április 7 .

. . . . . . . . . . . . . . . . . .
Dr. Selmeczi Gabriella

Fidesz - Magyar Polgári Szövetség


	page 1
	page 2

